
吉瓦哥與朗黛拉劇團
《手牽手馬戲團》

Girovago & Rondella Family Theatre 
– 《Manoviva》

義大利 Italy



演出劇碼介紹：

巡演歐洲無數藝術節，深受大人、小孩喜

愛！手指穿戴上小手小腳，化身精巧戲偶，

極具趣味又饒富詩意。

《手牽手馬戲團》的兩位主角：光頭男馬寧與

紅裙子的瑪儂，帶來精彩的指尖上的馬戲特

技，有如置身在夏卡爾畫作的寫意表演，一

動一靜皆是偶戲中的雙極品享受！

A microcosm where the characters are two skilled hands.The Puppets are made by five parts: one 

head, two hands and two feet. They fit a hand' s five fingers. This way the hand becomes an 

incredible puppet with an infinite range of possible expressions.Two characters,ManinandManon 

introduce the audience to a fantastic world where the hands can be two talented circus acrobats and 

unforgettable dramatic scenes.Manoviva is hand-made with natural latex by Girovago and Rondella 

and has performed in eighteen different countries in the world proving that it has no frontiers.

Award: CRITICS AWARD BEST SHOW FIL - Festival InternacionalIntercâmbio de Linguagens RIO 

DE JANEIRO BRAZIL 2015



吉瓦哥與朗黛拉劇團由來自默劇和音樂的背景的Marco Grignani 
和Federica Lacomba這對夫妻創辦，一開始兩人彼此在希臘的羅
德斯島相遇，便一同在希臘島嶼與土耳其沿岸旅行和表演，七年
後(1987)年成立了Girovago and Rondella Family Theater，自此全
心投入巡迴表演的工作，也移居義大利並加入家族二代成員。
吉瓦哥與朗黛拉劇團致力於尋求偶戲劇場中超現實的想像力和
群眾接受度的融合，演出受到大人與小孩的喜愛，沈浸在他們所
創造的小小精巧世界裡，常年在歐洲各地巡演無數，2011年曾於
受邀到雲林偶戲節演出。 ㄏ

The theater company Girovago e Rondella was founded in 

1987;after various experiences of mime, music and applied arts in 

Greece, and they are now based in Italy. The company is 

constantly touring in many countries. Their shows can be defined 

popular yet poetic, Easy to understand but with a very subtle 

touch that comes out in every moment of life.The second 

generation is naturally born as actors and actress and they make 

the company grow prosperously.

吉瓦哥與朗黛拉劇團Girovago & Rondella Family Theatre



演出及設計團隊：

編        劇: Marco Grignani, Federica Lacomba
導        演: Marco Grignani, Federica Lacomba
戲偶設計: Marco Grignani, Federica Lacomba
燈光設計&執行: Tommaso Grignani
表演者: Marco Grignani, Federica Lacomba

Creative Staff：

writers: Marco Grignani, Federica Lacomba
directors: Marco Grignani, Federica Lacomba
puppet designers: Marco Grignani, Federica Lacomba
Light designer: Tommaso Grignani
Performers: Marco Grignani, Federica Lacomba




